
COMPARATIVE ADJECTIVES  

(2. stupeň prídavných mien) 

2. stupeň (krajší, novší, väčší ...) tvoríme pridaním koncovky -ER: 

small  smaller 

long   longer 

old  older 

Ak končí prídavné meno na –E, pridáme len -R: 

wide  wider 

nice  nicer 

Ak končí prídavné meno na –Y, pridávame -IER: 

happy  happier 

Ak je prídavné meno krátke a končí spoluhláskou, pred ktorou je 

samohláska, zdvojujeme poslednú spoluhlásku: 

hot  hotter 

big  bigger 

wet   wetter 

Pri dlhých prídavných menách nepíšeme koncovku, ale píšeme pred 

prídavné meno slovo MORE (viac):  

expensive   more expensive 

famous   more famous 

difficult    more difficult 

THAN – používame pri porovnávaní (ako, než) 

I am taller than my sister. (Som vyššia ako moja sestra.) 

This cat is bigger than the other cat. 

This cat is smaller than the other cat.  

 


